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ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE DISTRICTE SUD 
  
Identificació de la reunió:  
Informacions, precs i demandes. Núm. M211/2021/000001 
Caràcter: ordinari 
Data: 29 de juny 2021 
Horari: des de les 18.05 h fins a les 19.30 h 
Lloc: Casal de Barri Camps Blancs 
 
Hi assisteixen: 
Sra. Patrícia Rodrigo, AFA Casablanca 
Sra. Esperanza Carrascal, Gegants de Casablanca 
Sra. Isidora Guerrero, Gegants de Casablanca 
Sr. Luis Pérez Pizarra,  
Sr. Pedro Martínez, AVV Casablanca 
Sr. Ricardo González, AVV Casablanca 
Sra. Montse Melero Quílez, ERC 
Sra. Juani Soto, ACA Casa de Cádiz 
Sra. Maria Rodríguez, ACA Casa de Cádiz 
Sra. Josefa Campos, Hermandad del Santo Cristo de la Agonía y Nuestra Señora de los Dolores 
Sr. Fructuoso Soto, Hermandad del Santo Cristo de la Agonía y Nuestra Señora de los Dolores 
Sr. Pere Lorente, Federació d'Entitats Els Garrofers 
Sr. Tomás Moldón, Veí 
Sr. Antonio García Gázquez, Veí Orioles 
Sr. Rui Lopes, Veí 
Sr. Mariano N’Guema, Asociación solidaria para la diáspora ecuato guineana 
Sr. Pepe Martínez, dPhotoSb 
Sr. Antonio Burgos, Club de Beisbol i Softbol Sant Boi 
Sr. Abel Edelmiro Manzano, Club de Beisbol i Softbol Sant Boi 
Sr. Felipe Tejeda, Assoc. Jubilats i Pensionistes de Casablanca 
Sr. Juanjo Martos, Feinart 
Sr. Jordi Vilar,  Regidor ERC Sant Boi 
Sra. Pepi Cardenal, Veïna 
Sr. Antoni Xavier Fernández, Cap de Dep. Participació Ciutadana 
Sra. Mónica Murillo, Cap del Servei de Servei Socials, Infància, Adolescència i Família 
Sra. Montse Salas, Responsable dels Equips de Serveis Socials 
Sra. Francisco Javier Nicolás Nicolás, Regidor i President del Consell de Districte Sud 
Sr. Pepe Guevara, Tècnic de Districte Sud 
Sra. Mónica Español, Administrativa Districte Sud 
 
Disculpen l'absència: 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Elecció de la vicepresidència del Consell de Districte. 
2. Presentació del nou model de Servei Socials. 
3. Informació relativa al procés de reforma de les places de Camps Blancs. 
4. Informació de la proposta pel Casal de Casablanca. 
5. Torn de preguntes. 

 
 
 
 
 
 



                                                                     M211/2021/000001 

 

 

2

Desenvolupament de la reunió 
 
El Sr. Pepe Guevara comença donant les gràcies per l'assistència a tothom i explica que primer de tot 
s'escollirà la vicepresidència i es continuarà amb els següents punts de l'ordre del dia. 
Li passa el torn de paraula al Sr. Antoni Xavier Fernández, Cap del Departament de Participació 
Ciutadana, que explica les funcions de la vicepresidència i recorda que al web de l’Ajuntament, a l’espai 
“Participa,” s’hi pot trobar tota la informació sobre els diferents Consells de Districte. 
 
1.  Elecció de la vicepresidència del Consell de Districte. 
 
Es passa a la presentació de les candidatures, que són: 
 

• Sra. Patrícia Rodrigo: 
• Sra. Esperanza Carrascal: 
• Sr. Pedro Martínez: 
• Sr. Antonio Garcia: 

 
Aprovació de la candidatura per unanimitat. 
El Sr. A. Xavier Fernández  ho agraeix i desitja sort a tothom, oferint el departament de Participació per 
resoldre qualsevol dubte. 
 
 
2. Presentació del nou model de Servei Socials 
 
Comença parlant la Sra. Mònica Murillo, comenta que a l’any 2009 es va crear el Servei de Primera 
Acollida. Amb la situació de pandèmia s'hi ha atès tothom, no només gent amb problemes econòmics. 
Cal fer un canvi per ser més propers. Des del 06/04/21 s’està implantant un nou model, del que 
s'aniran veient els fruits a poc a poc. 
 
La Sra. Montse Salas continua explicant que es vol que l’atenció sigui més individual. 
Es facilita el correu electrònic suficienciamaterial@santboi.cat i el telèfon 93 635 12 20 per poder posar-
se en contacte amb el servei. 
 
 
Es recorda també que hi ha un Punt Òmnia a l’Esplai Eixida. 
 
 
3. Informació relativa al procés de reforma de les places de Camps Blancs. 
 
El regidor del Districte, Sr. Francisco Javier Nicolás, agraeix a la vicepresidència la seva implicació, i 
proposa que es tractin temes que involucrin tot el barri, si hi ha alguna cosa més personal, poden 
dirigir-se a ell mateix o al tècnic del districte, el Sr. Pepe Guevara. 
 
El Sr. Guevara explica quines són les places  a reformar: 

• Rosa Sensat: projecte fet, ja s’està realitzant 
• Camarón de la Isla 
• León Quinero i Quiroga: Després de l’estiu s’aixecarà tota la plaça i es farà de terra. En una 

segona fase, es farà el projecte 
• Lluís Sahún: està en projecte. 

 
 
4. Informació de la proposta pel Casal de Casablanca: 
 
Es volen concentrar activitats artístiques i  culturals, ja que el teatre de Casablanca és ”el gran 
desconegut”. 
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Es vol engegar un projecte que potenciï, la Cultura, el Teatre, la Dansa el Circ, amb les entitats de la 
ciutat. En aquest sentit s’està treballant amb l’Associació Cultura F la possibilitat de promoure un seguit 
de tallers adreçats als nens i nenes a joves del barri. 
 
Finalitza a les 20,30 h. 
 


